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PRoToKÓŁ z Zebrania Mieszkańców osiedla ,,CENTRUM''
w czechowicachoziedzicach
z dnia 04 pńdzi€mika 2018 r.

Zebranie rozpoczęło się o godz. 17:00

Obecnych na zebraniu mieszkańów - 54 osoby.
a

w zebraniu uczestniczyli mieszkańcy zgodnie z zaĘczoną do protokołu listą obecności, oraz
zaproszeni goście: Burmistlz czechowic-Dziedzic - P. Marian Błachut, Cżonek Zarządu
starostwa, powiatu Bielskiego - p. stanisław pięta, przedstawiciele komisariatu policji -
zastępca komendanta, podinspektor sławomir walczak, Dzielnicowy, sieżant sztabowy
Bańłomiej Zaąba oraz Komendant Shazy Miejskiej - P. Mirosław Janko.
przewodnicząca p. lwona stępień przedstawiła zarząd i powitała wszy§tkich zebranych.

1. Przewodnicząca p. lwona Stępień omówiła porządek,zebrania;

a

Otwarcie przez PrzewodnicząąZarządu Osiedla "Centrum " 
i zatwierdzenie

prawomocności zebrania na podstawie listy obecności.

Powitanie Mieszkańców i zaproszonych gości.

uczczenie minutąciszy wszystkich tych, któzy odeszli w minionym roku do wieczności

Wybór sekretaza.

odczytanie i zatwierdzenie protokołu z ogólnego zebrania Mieszkańców z dnia
19.09.2016 r. lub wystawienie do wglądu bez czytania.

Odczytanie Sprawozdania z działalności Zarządu Osiedla , Centrum 
" 
za okres od

'l 9.09.201 7do 20.09.201 8 roku.

odczytanie, omówienie ipoddanie pod głosowanie złożonych wniosków na rok 2019.

Dyskusja - pytania do zaproszonych gości.

zakończenie zebrania.

Porządek zebrania został Waięty przez aklamację - 54 głosów za.a)
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2. Przewodnicząca p. lwona Stępień zaproponowała na sekretaża zebrania p. Tomasza
Jarczoka.

b) Sekretarz p. Tomasz Jarczok został wybrany przez aklamację - 54 głosów za.

3. P. Przewodnicząca lwona Stępień wyłożyła przed zebraniem protokoł do wglądu, ogłosiła,
że każdy może się z nim zapoznać, zaproponowała aby nie car'rać go na zebraniu.

Mieszkańcy jednogłośnie przyjęli tę propozycję.

a) Protokół został przyjęty I zatwierdzony- /53 - głosy za, 1 się wstrzymał, ponieważ jak się
wyraził, nie sfuchał /

4. P. Przewodnicząca lwona Stępień odczytała Sprawozdanie z działalności Zarządu
Osiedla 

" 
Centrum , za okres od ,l9.09.2017 r. do 20.09.2018 r.

a) Sprawozdanie zostało zatwierdzone i przyjęte - /54- głosów za /

5. Zastępca Pzewodniczącej p. Czesław Gazda przedstawił propozycje Zarządu Osiedla do
budżetu na rok 2018 wraz z uzasadnieniem - kwota przysługująca na rok 2019 to
71.005,00zł.

a) Wnioski wniesione do Zanądu Osiedla w wyznaczonych terminach przybraĘ postać
zaprezentowaną poniżej :

ł Zadania do sfinansowania z budżetu Zarządu Osiedla ,Centrum" na rok 2019.

L.p zadanie uiecie kwotowe Uięcie %
1 Dotacia do MDK - Teatr Movimento 2.000.00 2.1
2 Dotacia do MDK - Chór Moniuszko 2.000,00 2,1
c Dotacia do MDK - Mażoretki "Peńecto" 2.000,00 2.1
4 MBP 1.000.00 1.4
5 PP nr 8 zakup szafek dla dzieci 4.000.00 5,6
6 pp nlt 1 wymiana drzwi wewnetrznvch 4,000.00 5.6

SP nr 5 remont koMarzy i naprawiwvmiana paraoetów 4.000.00 5.6
8 SP nl 5 Dzień Rodziny 1.000,00 1,4
o SP nr 8 remont Szatni i sali lekcyinei 4.000,00 5,6
10 SP nr 8 Dzień Dziecka i Mikołaiki 2.000.00 2.,|
11 wńieq dla psów 4.000,00 5,6
12 Modernizacia tablicv oqłoszeniowei orzv ul. Mickiewicza 1.000,00 1,4
13 piknik Rodzinny z okazii Dnia Dziecka 4,000,00 5,6
14 !4Llqląjki 14.000,00 19,5
15 Spotkania integracyino - kulturalne dla mieszkańcóW 19.500,00 30,8



16 Działalność statutowa 1.000,00 1.4

REzERWA 1.505,00 2.1
RAZEM 71.005,00 1ao%

Mieszkańcy nie mieli żadnych uwag, ani też zapytań do przedstawionych wniosków.

6. Pzewodnicząca p. lwona Stępień zaprosiła obecnych mieszkańów do głosowania nad
przedstawionymi zadaniami do sfinansowania w roku 2019.

a) zaproponowała zebranym przeprowadzenie głosowania blokowego tzn. jednorazowo
i w całości wszystkich zaproponowanych pozycji.

l. Zebrani mieszkańcy zaakceptowali w/w propozycję ipodjęli w tej sprawie UCHWAŁĘ
NR 1. Przyjęta przez aklamację - 54 głosów za. Treść uchwały w osobnym załączniku.

ll. Zebrani mieszkańcy zatwierdzili w całości przedstawione propozycje Zarządu Osiedla
Centrum w kwestii sfinansowania nowych zaproponowanych zadań na rok 2019 i podjęli
w tej sprawie UCHWAŁE NR 2. Przyjęta przez aklamację - 54 głosów za. Treść uchwały
w osobnym zalączniku.

lll. Zebrani mieszkańcy podjęli UCHWAŁE NR 3 w sprawie przekazania Zarządowi Osiedla

"Centrum" uprawnień do wprowadzania zmian w budżecie Zarządu Osiedla "Centrum'
tzn, pomniejszania, powiększania i przenoszenia środków finansowych oraz
wprowadzania nowych zadań w roku 2019. Przyjęta przez aklamację - 54 głcsow za.
Treść uchwały w osobnym zaĄczniku-

7 . Zapfania mieszkańców do zebranych gości i członków Zarządu.

a) Zebrani mieszkańcy poruszyli wiele nuńujących ich problemów zadając pytania
zaproszonym gościom. Poruszone tematy dotyczyły:

. p r pytal p. Burmistrża o plan zagospodarowania przestź9nnego, jak to jest, że
między domami jednorodzinnymi powstają 6 kondygnacyjne bloki. Zapytał, jak się ma
do tego nasza architektura.

. Mieszkanka z ulicy wodnej pytała o remont tejże ulicy oraz problem z zalewaniem jej posesji
po większych opadach deszczu.

. p, zapytał o możliwość wybudowania parkingu w okolicy targowiska.

. p. Marian Jarczok poruszył sprawę oświetlenia, a raczej doświetlenia przy ul. stawowej
jadąc w kierunku ul. Zielonej. Wniosek był złożony na zebraniu ZarzĄdu w dniu
07-12-2O16r.

Zaaąd o Ęm fakcie przypomniał, że złożył stosowne pismo do Wydziału lnwestycii
i zażądu Drogami w dniu 18.08.2017r, i gdzieś ugrzęzlo.
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. Likwidacji blaszanego kiosku przy ulicy Piłsudskiego-Deptak

. Wprowadzenie ruchu jednokierunkowego Jagiellońska - do Klasztornej /

. Wyczyszczenie z ńwastów i usunięcie liści z chodnika przy ulicy Klasżornej,

. Usunięcia l zmiany znaku na ulicy Słowackiego, wspomniana ulica zaśmiecana lńaszcza z
piątku na sobotę

. Montażu koszy na śmieci przy ul. Klasźornej, Konopnickiej ( tuż za Orlikiem przy Ogólniaku
), ul. Legionów

. Wycięcia i pielęgnacji dzew wzdłuż potoku czechowickiego.

Na wszystkie zadane pytania merytorycznych i wyczerpujących odpowiedzi udżelili
zaproszeni goście w osobach: Pana Burmistrza Czechowic-Dziedzic - P. Mariana Błachuta,
Członka Zarządu Starostwa Powiatu Bielskiego - P. Stanisława Piętę oraz Komendanta
Straży Miejskiej P. Mirosława Janko.

8, P. Pzewodnicząca lwona Stępień podziękowała wszystkim zebranym za liczne
pzybycie, a okaane zaufanie, zapraszając z problemami na nasze dyżury i na ogólne
zebranie Mieszkańców za rok, na tym zakończyła i zamknęła spotkanie.

Frzerł,odnicząca Z,arząda

(sekretarz)

zaraczniki:
'l. Uchwały: Nr 1, 2, 3
2. Listy obecności, Gości i Mieszkańców
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